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Adepti na osobní rezignaci…
web.litterate.cz/adepti-na-rezignaci

Dovedete si představit nějaký zázrak, který by ODS zachránil? Jako, aby ještě měla nějaké preference?
Od doby, co světový lídr dělá zaječí ouška, slibuje německé platy a vůbec se v tom plácá jako nudle v
bandasce, tak to zoufalství všech Vondrů, Blažků a Zahradilů vysloveně stříká, i když pánové mlčí. Ale
musí jim být hrozně. Cokoliv, co udělají, je špatně.

Když Fialu sestřelí, tak budou jak Piráti. Tři roky se drželi koryt, zavírali oči před premiérskou debilitou a
nakonec se ho zbavili až když bylo jasné, že žádné prebendy už nebudou. Zároveň s Fialou by museli
sestřelit i SPOLUkoalici, což jim NeanDr. Jan Jakob nedaruje. Představte si, že bude, jak Olga
Richterová, spolu s Pekarovou chodit do České televize a říkat tam jak to bylo s Fialou hrozné. Když už je
teď jako nechce krmit.

Když Fialu v čele vlády i v čele SPOLU ponechají, tak to sice bude takové čestnější, ale do kytek dojdou
stejně spolehlivě, protože náš premiér už není rozvážný profesor. Už je ukřičenější než Okamura. Už je
hysterický, skáče Moravcovi do řeči, hraje si na Supermana, u Bosáka hraje fotbal a skvěle mu rozumí,
ale neví, kdo je nosič vody…

Prostě, ať udělají cokoliv, všechno bude špatně. Snad jedině, kdyby teď světový lídr vypadl z okna…
Nebo si pořídil nějaký infarktek a zmizel z politiky z rodinných důvodů. Ale to by musel Superman chápat
svou vlastní situaci a musel by spolupracovat. Ale na to zatím nevypadá. On si zatím myslí, že je úspěšný
premiér úspěšné vlády.

Ale jediná záchrana pro ODS je, že Fiala odejde sám a pokud možno hned… A vzhledem k tomu, že s
vyskakováním z oken jsou už dozimetrické zkušenosti, nechci malovat čerta na zeď, ale Fiala je teď
hlavním adeptem. Pokud se nevymyslí způsob, jak ho odstranit, aby to nevypadalo, že ho odstranili, tak je
ODS definitivně v loji. A co je jeden Fiala, když jde o tolik prebend a tolik prestiže, že? Blažku… Co ty na
to?

Vítek Rakušan už kvůli úmrtí své maminky zrušil program a myslím, že bude truchlit hodně dlouho. Teď je
nejlepší začít předstírat, že v téhle vládě vůbec nebyl a nemá s ní nic společného. Bohužel, zřejmě už je
také pozdě, protože před týdnem musel policajtům a hasičům vysvětlovat, že jich se ty německé platy
netýkají. Myslím, že pro něj neměli moc pochopení. Jo, hlasy liberálů STAN asi posbírá, ale hlasy
normálních lidí už ne.

Celá vládní skvadra počítala, že jí pomohou hlasy ze zahraničí, ale teď, když Elon Musk nebude
cenzurovat twitter, to asi fungovat nebude. A mně se na Fejsbůku slušně zvedly dosahy, takže Doník si
zřejmě už vážně pohovořil s Cukrbergem a vysvětlili si pár nových komunikačních zásad. Třeba tu, že
Meta už nemusí poslouchat, co jí diktuje Leyenová.

A po příštích volbách tu bude ještě jeden adept na rezignaci. Petr Pavel. Ten bude také jak kůl v plotě.
Ono bude skoro jedno, koho pověří sestavením vlády, protože jeho liberální oblíbenci tam buď nebudou
vůbec nebo se budou krčit někde v koutě. Nikdo ho nebude poslouchat, nikdo s ním nebude chtít nic mít.
Nikam ho nebudou zvát a nikam nebude moci jet.

Četli jste ten dopis, co napsal Trumpovi? Vždyť to bylo ještě horší, než kdyby zůstal u té odporné lidské
bytosti. On Trumpa v podstatě nabádá, aby změnil politiku, se kterou vyhrál volby. Půlku dopisu mu leze
do řiti, druhou půlku dopisu leze do řiti Ukrajině a nedochází mu, že teď už to nejde dohromady. Prý se
těší na spolupráci… kterou rovnou vymezil. Pochybuju, že se to dalo napsat hůř.

Myslel jsem, že je Kolář diplomat a prohnaný lišák, ale ne, je to jen další libtard, který se včas přisál na
státní cecík a živil se tím, že prodával svou vlast pod rukou. Jestli ten dopis nastylizoval on, tak nemohl
PePovi víc uškodit. Ale to tak je. Na Hradě měl mít slovo protokolář a ne Kolář. Ten by napsal
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diplomatický zdvořilý dopis, nezkoušel by Trumpa školit a nezdůrazňoval by připravenost k rektálnímu
alpinismu.

S trochou štěstí to tam v USA nikdo nebude číst a hodí to do koše rovnou.

Petr Pavel je adept na prvního prezidenta, který nedokončí svůj mandát. K čemu by mu totiž byl? Vládu
mít nebude, ba naopak, příští vláda bude zřejmě s největším mandátem za pětatřicet let a prezidentská
veta rutinně přehlasuje. Nebude mít zahraniční krytí, protože Trump idioty zaměstnávat nebude a
Demokraté teď budou mít starosti sami se sebou, až začne Kennedy a ostatní vytahovat kostlivce ze
skříní. Přátele v Evropě mít nebude, protože to vypadá na politický obrat ve všech zemích okolo. Takový
obrat Orbánovského typu-. Zamilovaná Čaputová už je zase jen blondýna z Pezinku, takže ani odsud
nepřijde žádné zastání.

A nakonec mu uteče i ten Kolář, protože kde nic není, ani čert nebere.

Dovedete si představit hradní gumu, jak se musí rozhodovat sama? To bude jak Fiala na druhou. Pokud
má někdo v koalici ještě rozum, tak svůj mandát nedokončí ani Fiala, ani Petr Pavel.

_______________________________________________________________________________________

Přátelé, pokud mě chcete podpořit v mém Vidláckém úsilí, prosím pošlete dar Institutu českého venkova.
Každý, kdo pošle příslušnou částku, může si na oplátku vyžádat knihy, trička, samolepky a odznaky z
nabídky. Číslo účtu: 1769955003/5500 IBAN: CZ8355000000001769955003. Kdo chce, může přímo na
stránkách Institutu pro platbu použít QR kód. Doporučuji poslat platbu a druhý den si zadat adresu pro
zaslání. Stačí přímo na Vidlákových kydech kliknout v záhlaví na „objednat knihu.“
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